

CASE ONE



~~1995~~
I was diagnosed by Sports Specialist 15 years ago for a knee replacement. I came and saw Dr. Benny Fan and have been using his herbs since. I am 85 and play tennis every week and am active with Rotary on a number of charity activities which require lifting and strong physical efforts. I can thank Benny for his medical and herbal assistance.
Phyllis
02/17/2015

85岁退休心理顾问路福斯在感谢信中说：“15年前，我被骨科专科医生诊断为膝关节软骨完全磨损，需要做关节置换术。方医生采用他的“大力筋骨片”治疗我的严重膝关节炎并让我得到康复，免除了手术。我现在虽然85岁了，但还能保持每周打网球，关节非常灵活和强壮。感谢方医生的“大力筋骨片”给予我的帮助”

Letter from patient

I was diagnosed by sports specialist 15 years ago for a knee replacement. I came and saw Dr. Benny Fan and have been using his herbs since. I am 85 and play tennis every week and am active with Rotary club on a number of charity activities which require lifting and strong physical efforts. I thank Benny for his medical and herbal assistance.

CASE TWO



Dear Doctor Benny,
I wanted to thank you for giving the Arthritis tablet to my husband. He suffered from a hip pain so much that a surgery was advised. Now after 6 months of your treatment, he walks well and no surgery is needed. Thank you. Bernadette Bisseling.
He! 10/9/2015

病人班尼特尔在感谢信中说：“感谢方医生让我先生采用“大力筋骨片”治疗，他原来因L3-L5腰椎间盘严重破坏导致的髋关节疼痛西医已经安排了手术，经过服用“大力筋骨片”6个月，他不但能正常走路并经专科医生检查后通知手术取消。非常感谢您！”

Letter from patient

Dear DR. Benny: I wanted to thank you for giving the Arthritis tablet to my husband. He suffered from a hip pain so much that a surgery was advised. Now after 6 months of your treatment, he walks well and no surgery is needed. Thank you.